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Zápis z 15.  zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice, 

konaného dne 30. září  2024 od 18:00 hodin na sále č.p. 24. 

 
Zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice bylo zahájeno v 18:00 hod. starostou obce Jiřím Hýlem, 

který upozornil přítomné na to, že ze zasedání zastupitelstva obce se pořizuje audiozáznam dle § 88 

odst. 2) zák. 89/2012 Občanský zákoník, který bude sloužit pro vyhotovení zápisu ze zasedání. 
 

Přítomni zastupitelé: Jiří Hýl, Romana Bečvaříková, Mgr. Richard Šimek, Martin Cvejn, Mgr. Květoslav 

Kolařík, Ludvík Bouček a Helena Hauzírková 

 

1. Zahájení. 

Starosta obce konstatoval, že ze sedmičlenného zastupitelstva je přítomno sedm členů, takže 

zastupitelstvo je usnášeníschopné. Pozvánka byla zveřejněna jak na elektronické úřední desce, tak na 

úřední desce obce od 22.9.2024, zastupitelům byla předána v termínu delším než sedm dní před 

konaným zasedáním. Dále uvedl, že zápis ze 14. zasedání ZO je bez připomínek a je považován za 

schválený. 

 

Program: / návrh / 

1. Zahájení. 

2. Schválení programu. 

3. Schválení ověřovatelů zápisu. 

4. Určení zapisovatele zápisu. 

5. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání. 

6. Rozpočtové opatření č. 6/2024. 

7. Záměr obce 4/2024. 

8. Schválení smlouvy o věcném břemeni – služebnosti č. IP-12-4015701/VB/2 s ČEZ. 

9. Různé. 

10. Diskuze. 

11. Závěr. 

 

2.Schválení programu.  

Před schválením programu zasedání se starosta dotázal přítomných zastupitelů, zda má někdo 

k programu zasedání připomínky, nebo chce doplnit program jednání. Nikdo se nepřihlásil.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 1/9/2024 

Zastupitelstvo obce rozhodlo schválit program 15. zasedání zastupitelstva obce.  

 

3.Schválení ověřovatelů zápisu. 

Starosta se přítomných dotázal, kdo si přeje být ověřovatelem zápisu. Přihlásili se zastupitelé Cvejn a 

Bouček.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 2/9/2024 

Zastupitelstvo obce rozhodlo, schválit ověřovatele zápisu pana Martina Cvejna a pana Ludvíka Boučka. 
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4.Určení zapisovatele zápisu. 

Starosta určil zapisovatelem zápisu paní Miladu Zumrovou. 

 

5. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání. 

Usnesení č. 13/2/2020 záměr obce 6/2019 dar pozemku od SŽ – TRVÁ.  

Usnesení č. 11/11/2023 mimoškolní aktivity dětí 700,-Kč – průběžně se vyplácí. 

Usnesení č. 12/11/2023 příspěvek seniorům na dopravné – průběžně se vyplácí. 

Usnesení č. 18/2/2023 záměr uzavření veřejnoprávní smlouvy se statutárním městem Děčín na výkon 

přenesené působnosti ve věci zrušení údajů o místě trvalého pobytu -TRVÁ. 

Usnesení č. 4/11/2023 – záměr obce 6/2023 – ( Prodej pozemků Kamenolom) podpis sml. dne 

4.9.2024.  

Usnesení č. 5/11/2023 - záměr obce 7/2023 – ( Prodej pozemku LČR) - TRVÁ – před podpisem 

smlouvy. 

Usnesení č. 7/5/2024 – prodej pozemků LČR - TRVÁ 

Usnesení č. 3/7/2024 – smlouva LAPAZ gastro vybavení – smlouva podepsána dne 14.8.2024. 

Usnesení č. 4/7/2024 – smlouva SUNRITEK rekonstrukce VO – smlouva podepsána dne 14.8.2024.  

 

6. Rozpočtové opatření č. 6/2024. 

Starosta seznámil zastupitele s rozpočtovou změnou č. 6/2024. Jedná se o rozpočtovou změnu 

v příjmové části, a to uvedením přijmu od kraje na financování voleb a opravu mostku u č.p.8. 

Ve výdajové části byly upravovány finance týkající se voleb do krajského zastupitelstva, Dále bylo 

přidáno na výdaje v lesním hospodářství, část finančních prostředků byla přidána na péči o veřejnou 

zeleň a na sběr a svoz odpadů, a to jak domovního, tak i bio a tříděného.   

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 3/9/2024  

Zastupitelstvo obce rozhodlo o schválení rozpočtové změny č. 6/2024 dle předloženého návrhu 

s finančními  částkami v příjmech i výdajích ve výši 1 031 500,- Kč. Přílohou zápisu. 

         

7. Záměr obce 4/2024. 

Záměr byl zveřejněn na úřední deskách OÚ od 10.7.2024 do 7.8.2024. 

Jedná se o pronájem části pozemku p.č. 746/1 v k.ú. Těchlovice, obec Těchlovice nad Labem o výměře 

151,34 m2 o které požádala paní Jindra Sichertová byt. Těchlovice č.p. 32. Jedná se o pozemek 

vedený v katastru nemovitostí jako ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace.   

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 4/9/2024  

Zastupitelstvo obce rozhodlo o přesunutí bodu na další jednání, tak aby byla přítomna paní Sichertová. 

 

8. Schválení smlouvy o věcném břemeni – služebnosti č. IP-12-4015701/VB/2 s ČEZ. 

Obec již na základě usnesení č. 7/1/2024 ze dne 31.1.2024 na svém 9. zasedání rozhodla o uzavření 

smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene č. IP-12-4015701. Jednalo se o příp. kNN, která 

vede  cca 3 bm přes pozemek p.p.č. 294/12 – trvalý travní porost  v k.ú. Těchlovice, obec Těchlovice, 

pozemek je ve vlastnictví obce. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 5/9/2024  

Zastupitelstvo obce rozhodlo o schválení smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti s č. IP-12-

4015701/VB/2   s ČEZ Distribuce, a.s., IČO 24729035 se sídlem Teplická 874/8, Děčín IV – 

Podmokly a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 



3 
 

         

9. Různé. 

Starosta informoval, že v sobotu 19.10.2024 proběhne v obci svoz nebezpečného a velkoobjemového 

odpadu z domácností. Ve stejný čas a na stejných místech jako doposud. 

Starosta dále informoval o probíhající výměně svítidel veřejného osvětlení v obci. Ze 149 svítidel je 

zatím vyměněno 123. Výměna ostatních bude pokračovat po dodání svítidel. 

Starosta požádal předsedy kontrolního a finančního výboru o provedení kontrol. 

Starosta informoval o oznámení pana Valtra týkajícího se přeletu dronů nad soukromými pozemky, věc 

je v jednání s PČR. 

 

10. Diskuze.      

Zastupitelka Hauzírková se dotazovala, jak probíhají opravy mostku a zda mu nedávná povodeň 

nezpůsobila újmu. Pan starosta odpověděl, že nikoliv. Práce probíhají dle plánu a mostek bude 

průjezdný ještě před kolaudačním řízením. 

Zastupitelka Hauzírková pochválila probíhající práce na výměně VO a konstatovala, že svítí velice 

pěkně. 

Dále se informovala, kdy bude na sále dostupné vybavení. Pan starosta informoval, že kuchyň a sál 

budou vybaveny do první akce. 

Paní Vosáhlová žádá o zajištění madel pro cvičitelky, aby sestavy byly zábavnější a variabilnější. 

Zastupitel Šimek připomněl nutnost sundat na zimu vaky od nově vysázených stromků, aby mrazem 

nedošlo k jejich poškození. 

Starosta informoval o zrušení přístupové cesty k fotbalovému hřišti. Na základě výzvy od SŽ není 

možné přecházet koleje, je nutné, aby občané používali oficiální přístupovou cestu. 

 

11.Závěr. 

Zasedání zastupitelstva obce bylo v 18:29 hod. ukončeno. 

 

 

 

 

 

 

Zapsal:      Milada Zumrová 

 

Ověřil:       .….……………………………… 

 

Ověřil:      .…………………………………… 

 

                                                                                                                                          

-------------------------------------------- 

                                                                                                                                                                                                          

starosta  obce 

 

 

 

 

 

 

 


